

## LÄÄNE-VIRU OMAVALITSUSTE LIIT

### ÜLDKOOSOLEKU P R O T O K O L L

Väike-Maarja

27. november 2020 nr 8

Algus kell 10:00

Lõpp kell 12:45

Juhataja Einar Vallbaum  
Protokollija Maarika Koiduste

Võtsid osa: lisatud registreerimisleht  
Kutsutud ja külalised: lisatud registreerimisleht

#### *Päevakorra kinnitamine*

Einar Vallbaum tutvustas päevakorra eelnõu ning tegi ettepaneku tõsta VIROL 2021. aasta liikmemaksu kinnitamine 4, päevakorrapunktiks, Peep Vassiljev tegi ettepaneku loomade varjupaiga rajamise teemat arutada eraldi päevakorrapunktina, mitte info all ning Sven Hõbemägi tegi ettepaneku jätta välja päevakorrapunkt „Olümpiaadikomisjoni liikmete rahaline tunnustamine“.

*Otsustati:* kinnitada päevakord alljärgnevalt:

1. Väike-Maarja vallavanema tervitus
2. Lääne-Virumaa Spordiliidu tegevuste rahastamine
3. Lääne-Virumaa sotsiaalvaldkonna olevik ja tulevik
4. VIROL 2021. aasta liikmemaksu kinnitamine
5. Turismisihtkohtade maakonnapõhine sihtfinantseering aastatel 2021-2022 ning turismiarendusspetsialisti töökoha loomine
6. Kohaliku omaalgatuse programmi 2020. a sügisvooru hindamistulemused
7. Konkursi "Lääne-Virumaa aasta küla" statuudi kinnitamine
8. Loomade varjupaiga rajamise hetkeseis
9. Informatsioon, koosolekul algatatud küsimused

Päevakord kinnitati ühehäälselt.

#### *1. Väike-Maarja vallavanema tervitus*

Indrek Kesküla tervitas külalisi ning soovis jõudu koosolekuks.

#### *2. Lääne-Virumaa Spordiliidu tegevuste rahastamine*

Ainar Sepnik andis ülevaate spordiliidu tegevustest, eelarvest ja tulevikuplaanidest ning põhjendas toetuse taotlemise vajadust. KOVidelt läbi VIROLi taotletavast toetusest rahastatakse eelkõige kodulehe uuendamist.

Toimus arutelu.

Vello Väinsalu: Spordiliidu toetuse osa arvestada VIROLi liikmemaksu sisse, mitte maksta täiendavalt juurde.

Sven Hõbemägi: Sel aastal ei ole võimalik, sest täna kinnitame VIROLi 2021. a liikmemaksu. Saame VIROLi 2022. aasta liikmemaksu kalkuleerimisel ühe osana sisse arvestada.

Kairit Pihlak: Osalustasu peaks olema KOVidele võrdne.

Peep Vassiljev: Spordiliit pöördub otse kohalike omavalitsuste poole ning iga omavalitsus teeb ise otsuse, kas toetab.

Lepiti kokku, et kohalikud omavalitsused toetavad Lääne-Virumaa Spordiliidu 2021. aasta tegevusi. Spordiliit pöördub taotlusega otse kohaliku omavalitsuse poole.

*Otsustati: võtta informatsioon teadmiseks.*

### *3. Lääne-Virumaa sotsiaalvaldkonna olevik ja tulevik*

Kersti Suun-Deket andis ülevaate sotsiaalvaldkonnas osutatavatest teenustest, nende kättesaadavusest sihtgrupile, probleemidest ja murekohtadest.

Sõna võtsid Mihkel Juhkami, Triin Varek, Einar Vallbaum, Kairit Pihlak.

*Otsustati: võtta informatsioon teadmiseks.*

### *4. VIROL 2021. a liikmemaksu kinnitamine*

Sven Hõbemägi tutvustas otsuse eelnõu.

*Otsustati: võtta vastu otsus "Lääne-Viru Omavalitsuste Liidu 2021. aasta liikmemaksu kinnitamine".*

Otsuse vastuvõtmiseks toimus avalik hääletus.

Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud.

### *5. Turismisihtkohtade maakonnapõhine sihtfinantseering aastatel 2021-2022 ning turismiarendusspetsialisti töökoha loomine*

Sven Hõbemägi teavitas 2021. a rakenduvatest muudatustest maakondlikus turismirahastuses.

Kaire Kullik, kes on asendanud Rakvere turismiinfokeskuse töötajat, andis ülevaate andmehalduri ülesannetest. Lääne-Viru maakonna andmebaasis on 540 objekti, mille andmeid tuleb kaks korda aastas kontrollida. Teenusepakkujad uuendavad ise andmed, andmehaldur kontrollib ja kinnitab. Lisaks info otsimine ja sisestamine tripadvisor liidestuses. EAS korraldab erinevad kampaaniad, mille käigus antakse andmehalduritele lisaülesandeid.

Sven Hõbemägi : 2020. a lõpeb EASi leping Rakvere linnaga ning peame otsustama, kes hakkab alates 2021. a tegelema Lääne-Virumaa turismiinfo andmehaldusega. EASi on andnud teada, et rahastus 22000 eurot aastas, leping sõlmitakse kaheks aastaks. Rahastus jätkub ka edaspidi.

Juhatuse ettepanek: nimetada VIROL EASi partnerorganisatsiooniks.

Karin Reinberg esitas turismiettevõtjate nägemuse turismiarendusspetsialisti tööülesannetest: lisaks turismistatistika kogumine, turismiteenuse osutajate andmebaaside loomine, koostöö erinevate turismiorganisatsioonidega. mitte dubleerida MTÜ Visit Virumaa tegevusi.

Toimus arutelu turismiarendusspetsialisti tööle võtmise, töökoormuse, tööülesannete üle.

Arutelu käigus võtsid sõna ja esitasid arvamusi Indrek Kesküla, Einar Vallbaum, Mihkel Juhkami, Mairo Nõlvak, Ivar Lilleberg.

*Otsustati: võtta vastu otsus "Lääne-Viru maakonna turismiinfo andmehalduse teostaja nimetamine".*

*6. Kohaliku omaalgatusprogrammi 2020. aasta sügisvooru hindamistulemused*

Mari Knjazev teavitas, et sügisvooru esitati kokku 55 taotlust, neist hindamisele esitati 52, kuna kolm taotlust ei vastanud nõuetele.

Hindamiskomisjon menetles taotlusi ning tegi ettepaneku 20 taotluse rahastamiseks, neist 19 täismahus ja üks osaliselt. Rahastuseta jäi 32 taotlust, neist 21 rahaliste vahendite lõppemise tõttu ja 12 taotlusel jäi hindepunktide kekmine alla 6 punkti.

Mari Knjazev tegi ettepaneku hääletada ühe paketina.

Kõik olid ettepaneku poolt.

*Otsustati:* võtta vastu otsused 98 – 152.

Otsuste vastuvõtmiseks toimus avalik hääletus.

Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud.

*7. Konkursi „Lääne-Virumaa aasta küla“ statuudi kinnitamine*

Maido Nõlvak tutvustas statuudi projekti.

Indrek Kesküla tegi ettepaneku muuta statuudi punktide 3.1, 5.4 ja 6.1 sõnastust ning jätta välja punktid 3.4, 4.3, 5.6 – 5.9.

*Otsustati:* võtta vastu otsus ”Statuudi kinnitamine”.

Otsus võeti vastu ühehäälselt.

Päevakorraväliselt

Kaoke Kärdi andis üle SA Lääne-Viru Arenduskeskuse tunnustused.

*8. Loomade varjupaiga rajamise hetkeseis*

Sven Hõbemägi ja Ivar Lilleberg andsid ülevaate loomade varjupaiga rajamise hetkeseisust.

Loomade varjupaik rajatakse Lääne-Viru Jäätme keskuse krundile, ca 3000m<sup>2</sup> suurusele alale.

Ühekorruline hoone, minimaalne netopind 230 m<sup>2</sup>, lisaks katusega väliaedik. Otstarbekas rajada oma puurkaev, kanalisatsiooni ühendamisega ei ole probleemi, elektri osas võimekus olemas.

Sven Hõbemägi tutvustas võimalikku ruumiprogrammi. Esmatähtis otsustada, kas statsionaarne ehitis või moodullahendus. Esmaspäevaks kutsutud kokku laiendatud komisjoni koosolek.

Toimus arutelu, mille käigus võtsid sõna ja avaldasid arvamust Peep Vassiljev, Rauno Võrno, Mihkel Juhkami, Indrek Kesküla, Einar Vallbaum, Kairit Pihlak.


*Otsustati:* võtta vastu informatsioon teadmiseks.

*9. Informatsioon, koosolekul algatatud küsimused*

Järgmine üldkoosolek toimub 18. detsembril Haljala vallas.



Einar Vallbaum  
Üldkoosoleku juhataja



Maarika Koiduste  
Protokollija